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Zápisnica 

zo zasadnutia komisie ochrany verejného poriadku, bezpečnosti a dopravy  

konaného dňa 17. 09. 2014 

 

 

Prítomní: Ing. Jozef Savka, predseda komisie 

  JUD. Jaroslav Koco 

  Andrej Dunaj 

Ing. Jaroslav Petrišin  

Michal Paľovčík 

Ing. Michal Roman 

  Ing. Milan Rosoľanka 

 

Prizvaní: JUDr. Ján Paľovčík, vedúci oddelenia právneho, správy majetku a služieb 

  JUDr. Ján Maškulík, náčelník MsP Snina 

  

    

Program: 

1. Prejednanie návrhu Mgr. Kostovčákovej – zmena cestovného poriadku ŽSR  

2. Prejednanie žiadosti – Filber, s. r. o., Udavské 

3. Prejednanie žiadosti – Iveta Telváková, Snina 

4. Informácia o priebehu prieskumu na nájomné byty v meste Snina 

5. Rôzne  

 

 

1. Prejednanie návrhu Mgr. Kostovčákovej – zmena cestovného poriadku ŽSR  

 

JUDr. Ján Pavlík – Mgr. Jana Kostovčáková zaslala list ohľadom zmeny cestovného poriadku 

ŽSR. List tvorí prílohu tejto zápisnice.  

 

JUDr. Ján Maškulík – z vlastnej skúsenosti vie, že na niektoré prípoje z Humenného do Košíc 

či do Bratislavy je len 5 minútový čas na prestup z vlaku odchádzajúceho zo Stakčína, čo je pre 

starších občanov veľmi málo času.  V prípade, že vlak zo Stakčína mešká, cestujúci tieto spoje 

nestíhajú.  

 

Stanovisko komisie:  

Komisia odporúča oddeleniu právnemu, správy majetku a služieb, vstúpiť do jednania so ŽSR 

ohľadom prispôsobenia spojov zo Stakčína a do Stakčína odchodom rýchlikov z Humenného do 

Košíc a Bratislavy a opačne (predĺženie času na prestup, doplnenie chýbajúcich neskorých nočných 

prípojov z Humenného do Stakčína nadväzujúcich na príchod rýchlikov do Humenného).  

 

 

2. Prejednanie žiadosti – Filber, s. r. o., Udavské 

 

Spoločnosť Filber, s. r. o., Udavské, požiadala o prevádzkový čas v prevádzke Herňa RIO na 

Ul. strojárskej 570/52 v Snine takto:  

- pondelok až sobota od 9.00 hod. do 2.00 hod,  

- nedeľa od 12.00 hod. do 2.00 hod.  
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Stanovisko komisie:  

Komisia súhlasí s prevádzkovým časom v prevádzke Herňa RIO, Strojárska 570/52, Snina na 

skúšobnú dobu 3 mesiace takto: 

pondelok 9.00 hod. – 2.00 hod.  

utorok   9.00 hod. – 2.00 hod.  

streda   9.00 hod. – 2.00 hod. 

štvrtok  9.00 hod. – 2.00 hod. 

piatok   9.00 hod. – 2.00 hod.. 

sobota   9.00 hod. – 2.00 hod.  

nedeľa  12.00 hod. – 2.00 hod.  

V prípade, že budú počas skúšobnej doby sťažnosti na túto prevádzku týkajúce sa 

prevádzkového času, prevádzke Herňa RIO, Strojárska 570/52, Snina bude prevádzková doba 

upravená v zmysle platného VZN.  

 

 

3. Prejednanie žiadosti – Iveta Telváková, Snina 

 

Iveta Telváková požiadala o prevádzkový čas v novozriadenej prevádzke Bar Jamajka na 

Štúrovej ulici 3939 v Snine takto: pondelok až štvrtok od 11.30 hod. do 22.00 hod., piatok a sobotu 

od 11.30 hod. do 2.00 hod. a v nedeľu od 13.00 hod. do 22.00 hod.  

 

JUDr. Ján Maškulík – otvorením tejto prevádzky sa odbremení bar na sídlisku Komenského.  

 

Stanovisko komisie:  

Komisia súhlasí s otvorením prevádzky Bar Jamajka, Štúrova 3939, Snina ktorého 

prevádzkovateľom bude Iveta Telváková, Snina na skúšobnú dobu 3 mesiace takto: 

pondelok 11.30 hod. – 22.00 hod.  

utorok   11.30 hod. – 22.00 hod.. 

streda   11.30 hod. – 22.00 hod.. 

štvrtok  11.30 hod. – 22.00 hod.. 

piatok   11.30 hod. – 02.00 hod.. 

sobota   11.30 hod. – 02.00 hod.. 

nedeľa  13.00 hod. – 22.00 hod.  

V prípade, že budú počas skúšobnej doby sťažnosti na túto prevádzku týkajúce sa 

prevádzkového času, prevádzke Bar Jamajka, Štúrova 3939, Snina bude prevádzková doba 

upravená v zmysle platného VZN.  

 

 

4. Informácia o priebehu prieskumu na nájomné byty v meste Snina 

 

JUDr. Ján Paľovčík – na základe ponuky vlastníkov hotela Vihorlat bol medzi občanmi mesta 

Snina urobený prieskum ohľadom záujmu o nájomné byty v meste Snina. Záujem o nájomné byty 

prejavila takmer 200 občanov a to nielen z mesta Snina, ale aj z okolia. Záujem o nájomné byty 

prejavili aj občania, ktorí sú dlžníkmi mesta, preto boli automaticky z prieskumu vyradení. Bolo ich 

42.  Pôvodná ponuka zo strany vlastníkov budovy bola na 50 bytov. Teraz je tu ponuka na 92 bytov, 

čo je veľa. Hotel na byty prerobí investor na vlastné náklady. Po skolaudovaní na základe žiadosti 

poskytne mestu Štátny fond rozvoja bývania finančné prostriedky na kúpu už hotových bytov 

v členení 65 % úver a 35 % nenávratný finančný príspevok. Mesto bude tento úver splácať 

z nájomného, ktoré dostane od nájomcov. Takže mesto by to nestálo nič. Čo sa týka otázky 
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stavebného dohľadu pri výstavbe zo strany mesta, prestavbu hotela na byty mesto kontrolovať 

nemôže a nemôže si určovať ani žiadne podmienky, keďže ide o súkromný objekt.  

 

Názory členov komisie:  

- pre mesto je výhodnejšia výstavba nových bytov, veď mesto môže cez ŠFRB vybudovať 

vlastné byty a nie brať na seba zodpovednosť za prerobené byty iných vlastníkov, 

- takto sa prerábal aj bývalý internát a byty sú v katastrofálnom stave. Novovybudované 

priečky praskajú, kanalizácia je nepostačujúca. To isté sa môže stať aj tu. Tiež tu bude 

problém s parkovacími miestami pre obyvateľov bytov,  

- nájomné byty sú v meste potrebné, pretože je tu veľa rodín, ale aj mladých ľudí nielen zo 

Sniny, ale aj okolia, čo si nemôžu z hľadiska finančnej stránky dovoliť byt kúpiť alebo 

splácať úver. 

 

Stanovisko komisie:  

Komisia o návrhu vlastníkov hotela Vihorlat hlasovala takto:  

Za: 3     proti: 0     zdržali sa: 3 

 

Takže komisia sa nestotožnila s predloženou ponukou vlastníkov objektu na rekonštrukciu 

hotela Vihorlat na nájomné byty a teda neodporúča mestu, aby bralo na seba zodpovednosť za 

prerobené byty a splácalo úver zo Štátneho fondu rozvoja bývania.  

 

 

5. Rôzne 

- komisia odporúča oddeleniu výstavby, ÚP, ŽP a SP, aby do plánu investičných akcií na rok 

2015 zahrnula rekonštrukciu chodníkov na Ul. Rastislavovej a Ul. Svätoplukovej.  

 

 

 

Snina 22. 09. 2014 

 

 

               Ing. Jozef Savka 

predseda komisie 

 

 

Zapísala:  Monika Dunajová 

 

 

 

 


